

教育部名栏建设期刊  
C S S C I 来源期刊  
全国中文核心期刊  
中国人文社会科学核心期刊  
全国高校社科名刊

# 暨南 學報

J I N A N X U E B A O

| 哲学社会科学版 |

J I N A N J O U R N A L

03

•

2

0

2

2

ISSN 1000-5072  
CN 44-1285/C

中国 广州  
Guangzhou, China

## 目 录

### 语言学前沿问题

中国语言和方言语种分类及编码规范问题 .....	1
范俊军, 肖自辉	
汉语方言自动聚类与分区及相关计算方法 .....	10
江 荻	

### 社会保障研究

大病保险的减贫效果研究 ——基于 CFPS 数据的实证分析 .....	24
陈中南, 孙圣民	

### 逻辑学

级差会话隐涵推理的若干问题探析 .....	40
杨先顺	

### 品牌营销

服务“礼”化: 服务仪式对品牌体验的影响 .....	49
毛立静, 卫海英	

---

色彩对加工食品购买意愿的影响：暖色与美味之间的直觉关系 …	
黄 静, 许新宇, 费 薇	63

---

## 中国文学

试论自况性长篇小说中心人物对应形象的设置 .....	
王进驹, 蔡瑜清	78

---

## 民法典实施研究

《民法典》时代下雇佣劳动法律体系之重整 .....	
郑晓珊	90
我国《民法典》中优良家风条款的规范效力 .....	
张 力	107

---

## 教育学

“双减”视域下课后服务的难点与进路 .....	
都 晓	121

## MAIN CONTENTS

The Classification of Chinese Languages and the Definition of Language Code Set	FAN Junjun , XIAO Zihui	1
Automatic Clustering and Division of Chinese Dialects and Related Computational Methods	JIANG Di	10
Research on the Poverty Reduction Effect of Critical Illness Insurance —An Empirical Analysis Based on CFPS Data	CHEN Zhongnan , SUN Shengmin	24
On Some Issues of Inference of Scalar Conversational Implicature	YANG Xianshun	40
Towards Influence of Service Ritual on Brand Experience	MAO Lijing , WEI Haiying	49
The Influence of Colors on Processed Food’s Purchasing Intention: The Intuitive Relationship Between Warm Colors and Tastiness	HUANG Jing , XU Xinyu , FEI Wei	63
On the Setting of the Corresponding Image of the Characters in the Self-metaphorical Novels	WANG Jinju , CAI Yuqing	78
Legal Regulation System of Employment Relationship —Interaction Between Labor Contract Law and <i>Civil Code</i>	ZHENG Xiaoshan	90
Normative Effect of Good Family Custom Clauses in Marriage and Family Compilation of <i>Civil Code</i> in China	ZHANG Li	107
The Difficulties of After-class Service under the Vision of “Double Reduction” Policy and Its Solutions	DU Xiao	121